

Afdelingsbestyrelsesmøde d. 12.1.23

Deltagere: Martin, Keld, Conni, Jytte, Susanne (referent)

1. Høringssvar angående busruter

Midttrafik påtænker at reducere afgangstider for bybus 1 - skal vi lave et høringssvar?
Conni laver udkast til høringssvar, og sender det ud til godkendelse til bestyrelsen inden det sendes ind.

2. Brug af gildesale

Keld mangler nogle gange at få besked om brug af gildesale. Det har været bookinger, der er foretaget før Keld overtog. Fremover burde Keld få alle bookinger fra kontoret.

Vi venter stadig på nøglebokse. De er bestilt, men det vides ikke, hvornår de kommer. Indtil boksen kommer, ønsker vi ikke at nøglerne udleveres tidligere end lejetidspunktet, og de skal afleveres til tiden.

3. Retningslinjer for gildesalene – godkendelse

Godkendt. Der skal dog lige stå, at fryserne skal tændes. Vi beder kontoret lave 2 laminerede sæt til de to gildesale.

4. Opsamling fra sidste møde

○ Skiltning p-pladser

Vi beder kontoret sætte et skilt op ved de 5 p-pladser i vores afdeling. Der skal stå, p-pladserne er forbeholdt beboere i SB.

○ Optælling og genopfyldning i gildesale

Betaling for rengøring af gæsteværelser og gildesale. Martin undersøger med kontoret, om hans firma kan overtage rengøringen, og får lavet udkast til kontrakt på det.

Når gildesalene har været udlejet, kigger Keld rengøringen igennem, og tjekker i samme omgang skabene, og får et hurtigt overblik, om der mangler noget - i så fald kontakter han kontoret.

○ Rod i kældrene

Der skal igen være en oprydningsrunde i kælderrummene. Martin tager en snak med Kurt om, hvordan vi bedst sammen løser problemet.

○ Lugtgener fra affaldsøer

Hvad er det, der lugter fra affaldsøerne? Er det fordi de skal vaskes? Er det fordi de er utætte? Susanne spørger kontoret.

5. Årshjul – ”faste” opgaver

- Afdelingsmøde i september

- Sommerudflugt for alle
- Markvandring
- Besøger nye beboere. Det er Conni, der klarer den opgave pt
- "Kaffe på kanden" hver mandag morgen. Jytte og Conni varetager den opgave hver anden mandag pt.
- Vi er med i aktivitetsudvalg i nærmiljø.

6. Beboerinddragelse

Vi tager en runde næste gang, hvor alle fortæller, hvorfor de er beboerrepræsentanter

7. Evt.

Salg af f.eks. barnevogne og cykler. Er det lovligt - kan vi gøre noget ved det?

Næste møde torsdag d. 2. marts kl. 9.00 til senest 11.00.